
Augustenborg Skole 

Skolebestyrelsen - Dagsorden og referat 

 

Dato: 7. maj 2024 kl. 16.30-18.00  

Deltagere:  Bestyrelsen 

Fraværende: Lena, Malthe og Nicolai 

Dagsordenspunkter Referat 
 

Orientering v.  
 

- Elever, bl.a. om 
o Elevmillionpuljen – resultatet 
o Sidste skoledag 
o Afgangsprøver 

- Personale 
- Formand og næstformand 
- Ledelsen, bl.a. om 

o Skoleårets planlægning 
o Elevtal  
o Skolestart og klassedannelse 
o Kommende 7. klasser 
o Implementering af digitalpolitik 
 

 
Elever: 
- 75.000 kr. fra elevrådspuljen 
- Sidste skoledag. Program, der ligner det 

forudgåede år 
- De skriftlige prøver en næsten færdige. Derefter 

er der mundtlige prøver – der er flere, der skal op 
i 5 mundtlige fag. 

 
Personale: 
- Arbejdspladsforløb i gang 
- Prøverne i gang og sidste skoledag 
- Fagfordeling i gang 
- Udeordning i overbygningen sat i gang, så de unge 

får mere frisk luft 
- Puff bars er meget udbredte – og der går en del 

tid med det. 
 
Formand og næstformand: 
- På formandsmødet blev digitale politikker og 

anvendelse af mobiltelefoner drøftet. 
Problematisk, at der ikke er sanktionsmuligheder 
eller konsekvenser, når reglerne ikke overholdes.  

- Svært at få det kommunale system – og meget 
langsommelig sagsgang – og det er demotiverede. 
Det bliver italesat på kommende FRO møde   

 
Ledelse:  
- Vi er undervejs med skoleårets planlægning   
- Har ansat 3 lærere og en årsvikar.  
God ansættelsesproces og mange kvalificerede 
ansøgere. 
Udfordring, at der er fagområder, som er svære at 
dække.  
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- 28 elever til skolestart – fordeles på 2 klasser. 
Glæder os til at prøve, at der er mere leg og 
sociale timer. 

 
- Ca. 30 elever til kommende 7. klasse – infomøde 

d. 21.5. Vi kender lærerne – og klasserne dannes 
og meldes ud i sidste uge før sommerferien.  

 
- Vi afventer stadig nye tegninger på vores nye 

udearealer.  
 

Høring – Valgregler 
I den kommunale styrelsesvedtægt er reglerne 
om skolebestyrelsesvalg blevet opdateret. 
Opdateringen sendes i høring i bestyrelserne.  
Det opdaterede regelsæt medbringes til mødet  
Vi gennemgår opdateringen og får input til 
høringssvar.  
 

Høringsmateriale drøftet og input til høringssvar. 
Gudrun formulerer høringssvar på bestyrelsens vegne. 

Skolebestyrelsen fremad: 

- Hvordan tager vi godt imod de nye 
medlemmer 

- Hvilke fokuspunkter ser vi i 2024-2026  
 

Udskydes til næste møde 

Hvordan vi udbreder Den gode historie v. Claus 
 

- Man kan bruge de andre ’aktører’ lokalsamfundet 
som ’vindue’ for skolens aktiviteter – Nicolai? 

- Tilflytterforum, der kunne det være relevant at 
være synlig.  

- Til videre drøftelse 

Kommende punkter: 
- Forældrerådenes rolle 
- Deltagelse ved forældremøder 
- Den gode tone 
 

 

Evt.  Næste møde flyttes til d. 18. juni – og der er også 
afslutning for i år. 


